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I N T E R P E L A C J A  

 

w sprawie progów zwalniających na ul. Kurlandzkiej. 

 
 Szanowny Panie Prezydencie. 

 
 W związku z planami montażu progów zwalniających na ul. Kurlandzkiej (przy os. Orła Białego) 
zwracam się z wnioskiem o rezygnację z realizacji tej inwestycji. W opinii wielu mieszkańców uspokojenie 

ruchu w tym miejscu poprzez montaż tzw. poduszek berlińskich jest bardzo złym pomysłem. Zwalniające 
przed progami samochody oraz przyspieszające po ich przejechaniu generować będą nie tylko hałas, ale i 
dodatkowe zanieczyszczenia powietrza. Mieszkańcy bloków wzdłuż ul. Kurlandzkiej od lat wskazują na 

nadmierny hałas, który przez montaż poduszek berlińskich będzie spotęgowany.  
 Ponadto przypominam, że Rada Osiedla Żegrze już w kadencji 2011 – 2015 wnioskowała o montaż 

sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ul. Kurlandzkiej/ul. Dziadoszańska lub o budowę ronda (wnioski były 
ponawiane w kadencji 2015 – 2019). Realizacja tych działań pozwoliłaby na uspokojenie ruchu na ul. 
Kurlandzkiej. Pomimo upływu lat w budżecie Miasta Poznania nie zabezpieczono środków finansowych na 

realizację w/w inwestycji. Warto rozważyć możliwość realizacji tych postulatów RO Żegrze.  
 Pragnę nadmienić ponadto, że mieszkańcy wskazują na inne możliwości uspokojenia ruchu takie 
jakie: montaż fotoradaru na ul. Kurlandzkiej, częstsze kontrolę prędkości prowadzone przez Policję. 

Podkreślić należy również, że montażowi progów zwalniających sprzeciwia się również RO Żegrze, która 
podjęła stosowną uchwałę w tym temacie. 

  
 Mając na uwadze powyższe wnioskuję o: 
 

1. Zaniechanie planów montażu progów zwalniających  w ciągu ul. Kurlandzkiej.  
2. Realizację postulatu budowy ronda / montażu sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ul.  

Kurlandzka/Dziadoszańska. 
 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka 

Łukasz Kapustka 

Radny Miasta Poznania 
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